
Protokół Nr 39/2022 
 

z posiedzenia Komisji Samorządowej  

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

w dniu 18 lipca 2022 r. 

 

Obrady Komisji otworzyłPrzewodniczący Komisji Samorządowej – Kamil 

Kutrybastwierdzając quorum na podstawie listy obecności (w załączeniu do 

protokołu). 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 14.06. 

 

Wobec braku uwag członkowie Komisji Samorządowej obradowali według 

zaproponowanego porządku obrad (porządek w załączeniu). 

 

Ad I./ Zaopiniowanie projektów uchwał na nadzwyczajną sesję Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego w dniu 19 lipca 2022 r. ,w sprawie: 

 

1) zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu, (w załączeniu 

do protokołu) 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. 

 

2) udzielenia dotacji z budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski z przeznaczeniem 

na realizowane w roku 2022 prace konserwatorskie, restauratorskielub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski, nie stanowiącym jej własności,(w załączeniu  

do protokołu) 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. 

 

3) wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (spółka Zjednoczone 

Przedsiębiorstwa Rozrywkowe S.A.) - w załączeniu do protokołu. 

 

Obecny na posiedzeniu Komisji p. Filip Kaczmarski – przedstawiciel trzech spółek:  

Zjednoczone Przedsiębiorstwa Rozrywkowe S.A., MEDELLA S.A., ARMINOTTO 

S.A.–poinformował, że w dniu 9 czerwca 2022 r. zostały złożone przez w/w spółki 

wnioski w sprawie wydania przez Radę Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

pozytywnej opinii o lokalizacji kasyna gry w budynku zlokalizowanym w Ostrowcu 

Świętokrzyskim przy ul. Kuźnia 54 (Hotel Pałac Tarnowskich). Zgodnie z ustawą  

o grach hazardowych w miejscowościach liczących do 250 tys. mieszkańców może 



być zlokalizowane jedno kasyno. Łączna liczba kasyn gry w województwie nie może 

być jednak wyższa niż jedno kasyno na każde pełne 650 tys. mieszkańców 

województwa. Obecnie w Ostrowcu Świętokrzyskim nie jest zlokalizowane kasyno 

gry. Aktualnie kasyno prowadzone jest w Kielcach, na prowadzenie którego koncesja 

wygasa w marcu 2023 r. Koncesje przyznawane są w drodze przetargu, którego 

wynik znany jest dopiero pod koniec roku. Ocena, czy dane kasyno może zostać 

otwarte w danej miejscowości należy do ministra właściwego ds. finansów 

publicznych. Negatywna opinia rady wyłącza możliwość pozytywnego rozstrzygnięcia 

sprawy przez ministra i udzielenia koncesjina prowadzenie kasyna gry.  Natomiast, 

pozytywna opinia nie wiąże bezwzględnie ministra. Zapisem ustawowym 

uregulowana jest kwestia wstępu do kasyna. W/w przepis stanowi, iż wstęp  

do kasyna dozwolony jest jedynie dla osób, które ukończyły 18 rok życia. Hotel Pałac 

Tarnowskich znajduje się na terenie, który nie jest objęty ustaleniami żadnego 

obowiązującego planu zagospodarowania przestrzennego miasta. Na zakończenie 

swojej wypowiedzi, p. F. Kaczmarski powiedział, że liczy na pozytywne rozpatrzenie 

wniosków przez Radę Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. Pan Kaczmarski dodał,  

że przyznanie koncesji na prowadzenie kasyna gry w Ostrowcu przyczyni się  

do rozwoju tzw. turystyki kasynowej, która przysporzy miastu korzyści finansowych. 

Głos w dyskusji zabrali również: Radny Wł. Sajda i St. Choinka, którzy stwierdzili,  

że miejsce wskazane do prowadzenia kasyna jest bardzo dogodne, a jedną  

z korzyści dla miasta będzie jego reklama w regionie.  

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM stosunkiem głosów:  

3 – za, przy braku głosów przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie 

zaopiniowali ww. projekt uchwały.  

 

4) wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (spółka MEDELLA S.A.) 

- w załączeniu do protokołu. 

 

Nie zgłoszono żadnych uwag lub pytań do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM stosunkiem głosów:  

3 – za, przy braku głosów przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie 

zaopiniowali ww. projekt uchwały.  

 
5) wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (spółka ARMINOTTO S.A.) 

- w załączeniu do protokołu. 

 

Nie zgłoszono żadnych uwag lub pytań do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Samorządowej RM stosunkiem głosów:  

3 – za, przy braku głosów przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie 

zaopiniowali ww. projekt uchwały.  

 



 
Ad II./ Sprawy różne. 
 
Nie zgłoszono żadnych spraw różnych. 
 

Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 14.17. 

 

 

Przewodniczył: Przewodniczący Komisji Samorządowej RM–p. Kamil Kutryba 

 

Protokołowała: Eliza Kaniewska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


